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Simru SİLAHTAROĞLU

Aması, fakatı,
lakini yok!

>2'de

Oturduğu evİ
yakmaya 

kalktı3

�ToplanTıda Büyükşehir Veteriner 
İşleri Şube Müdürü Aslı Kılıç, sahipsiz 
sokak hayvanların yaşam ve rehabi-
litasyon koşullarının iyileştirilmesi, 
ve toplum refahını artıracak çalışma-
larla ilgili sunum yaptı. 8’de

sunum yapıldı 

Ecem EZİLMEZ

İnsanın kör taşları 
ya da yaşları

>5’te

T                                       RSE
KÖŞE

Antalya Barosu 
sandığa gidiyor

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�adrasan Gelişim Derne-
ği (ADGE) tarafından bel-
dedeki turizmin sorunları 
ve çözümlerini içeren rapor 
ADGE yönetimi tarafından 
belediyeye iletildi. 6’da

adrasan’ın sOrunları 
İçİn rapOr hazırlandı
Kumluca’da Adrasan 

Gelişim Derneği 
(ADGE) tarafından 

bölgeye ilişkin rapor 
hazırlandı

adında var 
kendİnde yOk
TÜİK’ten 2018 ile 2024 yılları arasında müze ve ören yerleri giriş bilet 
ücretlerine yapılan zamlarla ilgili bilgi talep ettiğini söyleyen SAYD 

Başkanı Mehmet Gem, TÜİK’ten “Veri yok” yanıtı aldığını söyledi

�SeyAhAt Acenteleri yöneticileri Derne-
ği (SAYD) Başkanı Mehmet Gem, Türki-
ye İstatistik Kurumu’nun (TÜİK) turizm 
sektörü için kritik öneme sahip 
verileri düzenli olarak toplaması 
ve şeffaf bir şekilde paylaşması 
gerektiğini belirtti.

�GeM, 2018 ile 2024 yılları arasında 
müze ve ören yerleri giriş bilet ücret-
lerine yapılan zamlarla ilgili bilgi talep 
ettiğini ancak ellerinde böyle bir verinin 

olmadığı yanıtını aldığını söyledi. 
Gem, bu tür eksikliklerin sektörde-
ki güveni zedelediğini belirtti. 4’te

daha ŞeFFaF Olunmalı TÜİk’Te verİ yOkmuŞ 

�Büro Emekçileri Sendikası, kamu 
emekçilerinin kazanılmış hakları-
nın ellerinden alındığı gerekçesiyle 
eylem yaptı. 5’te

�anTalya bu yıl 150 milyon dolarlık 
ihracat hedefinin 87 milyon dolarını 
6 ayda gerçekleştirdi. Kırmızı karan-
fil, bu sene de zirvede yer aldı. 2’de

�BüyüKŞEhİr aşu-
re ikram ediyor. Ka-
palı yol’da başlayan 
ilk aşure dağıtımına 
vatandaşlar büyük 
ilgi gösterirken 40 
bin vatandaşa aşu-
re ikram edileceği 
belirtildi. 5’te

alex de souza 
top atölyesinde
�antAlyASpor’DA teknik Direktör Alex 

de Souza, kendisine el dikimi top hedi-
ye eden kadınların top dikim atölyesine 
giderek incelemelerde bulundu. 7’de

Büyükşehir’den 
aşure ikramı

emeklinin tercihi 
‘antalya’ oldu

�sosyal Güvenlik İl Müdürü Ali Duru, ücretsiz ko-
naklama imkanı sağlanan yurtlara ilk emekli mi-
safirlerin geldiğini belirtti. 8’de

sOkak hayvanları 
İçİn TOplandılar

Sokak Hayvanları Sorunu ve 
Çözüm Önerileri toplantısında 

sokak hayvanlarına yönelik 
hızlı ve etkili rehabilitasyonda 
iş birliğinin devam ettirilmesi 

konuları masaya yatırıldı

ekonomik krizin 
faturası emekçiye karanfil zirvede
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Maaşım 12 bin 500 TL 
oldu. Yani en düşük 
emekli maaşının tutarı 

12 bin 500 TL. Gerisini boş 
verin gitsin. Yok efendim 
emekliyi ek zam, mutlu etti 
mi etmedi mi yoruma da 
yazmaya çizmeye de gerek 
yok. Emekli aldı kabul etti 
amasız, fakatsız, lakinsiz ko-
nuya noktayı koyduk. Ama bir 
temennide de bulunalım değil 
mi, ‘düzeliriz inşallah’.

Şimdi gelelim sıradaki 
pakete. Öyle ya, sırada vergi 
paketimiz var yüzleşeceğimiz. 
Misal, vergi paketi ile hayatı-
mızda neler değişecek? Zira 
paketin detayları belli olmuş, 
şöyle bir üzerinden geçelim 
kusur kalmadan. Yurt dışına 
çıkış harcı 150 liradan 500 
liraya yükselecekmiş, harç 
ücreti her yıl yeniden değer-
lendirme oranında artırılacak-
mış, kayıt dışı çalışanlara ceza 
artıyormuş, başkasına ait kredi 
kartı ve pos cihazı kullanımın-
da belirlenen özel usulsüzlük 
cezasının üç katı uygulana-
cakmış, yani IBAN ve pos 
cihazı da vergi paketindeymiş 
olsun.

Ama artık yeter diyelim, bu 
kadar kasvetli konuya daha 
fazla pirim vermeden unuta-
lım gitsin 12 bin 500’ü falan. 
U dönüşü yapalım ve işi 
tatlıya bağlayalım. Ne de olsa 
haftanın son iş günü. Gelin 
hafta sonuna en güzelinden, 
iyi niyetlerle girelim. Yaşa-
dıklarımıza inat. Niyetimiz 

iyi olursa, yaşam da bizi 
ıskalar diye düşünelim. Zaten, 
malum nedenlerden dolayı 
toplumsal reflekslerimiz deği-
şip tepe taklak olmadı mı? Biz 
de yaşama dürbünün tersiyle 
bakalım bir süreliğine. Ne 
dersiniz? Süreyi uzun mu tu-
tarsınız kısa mı bilemem ama 
en azından bu hafta sonunu 
‘paşa gönlüm bilir’ gibisinden 
geçirelim. Hayal gücümüzden 
kime ne?

Özlemedik mi mantığı bir 
kenara bırakıp keyfince günü 
gün etmeyi. Özlediğimiz gibi 
sevmeyi unutmadık nasıl olsa 
değil mi? İnsani özlemlerimi-
zi hatırlayalım çaktırmadan, 
canımızın çektiği, hayal 
gücümüzün yettiği yere kadar. 
Belki bu kısa mutluluklar ile 
kendimizi yeniden bulur asık 
yüzler, yerini gülümsemeye 
bırakır. Ne dersiniz? 

‘Nasıl başlarsa öyle gider’ 
den yola çıkalım misal. Dü-
şüncelerimizi hayal gücü-
müzle harmanlayalım. Ve de 
gönlümüzün çektiği gibi frene 
basmadan duygularımızın 
yettiği yere kadar. Mantık mı? 
Onu da bir süreliğine unu-
talım gitsin. En azından bu 
haftayı böyle noktalayalım, 
kimseye hesap vermeden. 
Özlemin azı çoğu mu olur? 
Tamam işte, biz de ‘var’ gibi 
düşünüp duygularımızı ta-
zeleyelim. Hani denir ya ‘bir 
şey söyle ki sözü aşsın öze 
değsin’ tam da böyle işte. İyi 
hafta sonları diliyorum.

HAYATA GÜLÜMSE

TURİzm kenti Antalya’dan her yıl mil-
yonlarca dal çiçek, dünya çiçekçiliği-
nin merkezi kabul edilen Hollanda 
başta olmak üzere 73 ülkeye ihraç edi-

liyor. Antalya, çiçek üretim alanının genişli-
ği, yılın büyük döneminde üretimin yapıla-
bilmesi nedeniyle çiçekçilikte de adından söz 
ettiriyor. 2023’te sektör, 650 milyon dal çiçek-
ten 135 milyon dolar gelir elde ederek, yılı ta-
mamladı. 2024 yılı için sektör 150 milyon do-
larlık gelir hedefliyor. 6 ayı geride bırakan 
Antalyalı üreticiler, kent merkezindeki sera-
larda sezonu sonlandırıp daha yüksek rakım-
lı Burdur ve Isparta’nın ilçelerinde üretimi 
sürdürüyor. 6 aylık sürede geçen yılın aynı 
dönemine göre yüzde 1’lik büyüme yakala-
yan sektör, 87 milyon dolar seviyesine ulaştı. 
Antalya, kesme çiçek üretiminin yüz-
de 45’ini, karanfil üretiminin yüzde 
48’ini, karanfil ihracatının da yüz-
de 90’dan fazlasını gerçekleştire-
rek pazardaki liderliğini koruyor.

KIRMIZI KARANFİL                     
YİNE LİSTE BAŞI

Her yıl olduğu gibi bu 
yıl da en çok üretilen 
ve ihraç edilen karanfil 
oldu. Kırmızı karanfi-
lin liste başı olduğu 

çiçek grubunda gerbera, ruskus, okaliptus ve 
süs bitkileri de yer aldı. Hollanda, İngiltere ve 
Rusya’nın ana pazar olduğunu anlatan An-
talya Ticaret Borsası (ATB) Başkanı Ali Çan-
dır, kentin kesme çiçekle özdeşleştiğini söy-
ledi.

GİRDİ MALİYETLERİNİN YÜKSEKLİĞİ 
FİYAT ARTIRMAYI ZORLAŞTIRIYOR

İhracat anlamında Türkiye genelindeki 
sektör temsilcilerinin geçen yılın aynı döne-
mine göre yüzde 1’lik büyüme yakaladığı-
nı, Antalya’nın ise yüzde 4 büyüdüğünü be-
lirten Çandır, karlılık oranının düştüğünü 
söyleyerek “Yaklaşık 1 yıldır üreticinin kul-
landığı tüm kalemlerde yüzde 140’lık artış 
yaşandı. Kur artışları bunun çok gerisinde 
kalınca maliyetler çok yükseldi. Yurt dışın-

da enflasyon olmayınca diğer ülkeler fiyat 
artırmak yerine diğer pazarlara kaçıyor. 
Kurun enflasyon üzerinde artışı olursa 
sektör nefes alacak” dedi.

Kentte üretim yapılan alanların bü-
yük kesiminin kiralık araziler 

olduğunu belirten Çandır, üre-
ticilerin yer sorunu ne-

deniyle üretim anla-
mında zor günler 

yaşadığını belir-
terek, “Kiralar çok 

arttı. Üreticilerin büyük kısmı üretimden vaz-
geçti. Orman vasfını yitiren alanlar üretime 
açılırsa başarı hikayesi yakalamamız müm-
kün” diye konuştu.

Ali Çandır, tarımda çalışacak işçi bulmak-
ta da zorlandıklarını da söyledi. Verilen sos-
yal destekler nedeniyle vatandaşın büyük 
kesiminin tembelliğe yöneldiğini kaydeden 
Çandır, şunları söyledi: “Uzun süredir üzerin-
de durduğumuz, tarım sektörüne özel sos-
yal güvenlik sisteminin kurulması gerekiyor. 
Devletimiz sağ olsun, önemli ölçüde sosyal 
yardımlar yapıyor. Engelliler, yaşlılar ya da 
çalışamayacak durumda olanlar değil, du-
rumu iyi olanlar da olduğu için bir anlamda 
devlet eliyle tembelliği motive eder haldeyiz. 
İstiyoruz ki gerçekten ihtiyacı olanlara daha 
fazla verelim. Çalışacak durumda olanlar da 
üretime katkı sağlasın. Tarım sektörüne ka-
zandırabilirsek yabancı istihdamına ihtiyacı-
mız kalmaz.”

YIL SONU HEDEFİ 150 MİLYON DOLAR

Antalya’da 6 ayda elde edilen gelir ve sek-
törün Türkiye genelinde ihracattan elde ettiği 
geliri açıklayan Çandır, “150 milyon dolar he-
defimiz var. 6 ayda 87 milyon dolar gelir elde 
ettik. Çok önemli bir sorun olmazsa bu hede-
fimizi yakalayacağımızı tahmin ediyorum” 
diye konuştu. DHA

YEnİDEn Refah Par-
tisi (YRP) Kumluca İlçe 
Başkanı İbrahim na-
cakçı görevinden istifa 
ettiğini açıkladı.

Yeniden Refah Parti-
si (YRP) İlçe Başkanı İb-
rahim nacakçı, şahsi 
işlerinin yoğun olma-
sı nedeniyle görevinde verim-
li olamadığını dile getirerek isti-
fa ettiğini açıkladı. 2019 yılında 
partisinin kurucu ilçe başkanı 
olduğunu, bir genel bir de yerel 
seçim yaşadıklarını hatırlatan 
İbrahim nacakçı, “2019 yılın-
da partimizin Kumluca kurucu 
ilçe başkanı oldum. 2023’te ge-
nel seçim yaşadık. Genel Baş-
kanımız Fatih Erbakan’ın ta-

limatlarıyla Cumhur 
İttifakı’nın adayı Recep 
Tayyip Erdoğan’ı des-
tekledik. 31 mart 2024 
tarihinde gerçekleşti-
rilen yerel seçimlere 
partimizin kendi aday-
larıyla girdik. Görev 
yaptığım 5 yıl boyun-

ca Genel Başkanımız Fatih Erba-
kan’ın önderliğinde onun tali-
matlarından sapmadan hareket 
ettim. Başarılı bir ilçe başkanlığı 
görevi yaptığıma inanıyorum. 
Şahsım, aile olarak bütünlük 
içinde çalışan bir kültüre sahi-
bim. Buna bağlı olarak aile için-
deki günübirlik işlerimle yoğun 
bir şekilde ilgilenmek zorunda 
kalıyorum” dedi.  DHA

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi, şiddetli yağışlar-
da sorun yaşanan muratpaşa ilçesine bağ-
lı Şirinyalı mahallesi İsmet Gökşen Cadde-
si üzerinde yağmur suyu drenaj çalışması 
başlattı. ASAT Genel müdürlüğü tarafından 
yürütülen çalışma kapsamında 
cadde üzerinde ve 1486. 
Sokak’ta yaklaşık 
300 metre uzun-
luğunda yağ-
mur suyu 
drenaj hat-
tı yapıla-
cak. Çalış-
malarda 
800 ve 
binlik boru-
lar kullanı-
lacak. İmalatın 
tamamlanması-
nın ardından cadde-

de biriken yağmur suyu hızlı şekilde drenaj 
hattına alınıp oradan da denize ulaştırılacak. 
Yaklaşık 5.5 milyon TL yatırım maliyetli ça-
lışmanın kısa sürede tamamlanması planla-
nıyor.

ÇALIŞMALAR TÜM 
HIZIYLA SÜRÜYOR

ASAT Kana-
lizasyon Ba-

kım, Ona-
rım ve 
İşletme 
Şube 
müdü-
rü İs-

mail Ser-
can Şenel, 

Antalya ge-
nelinde sorun 

olan veya sorun 

olma potansiyeli olan bölgelerdeki çalışmala-
rın tüm hızıyla sürdüğünü belirtti. Şenel, “Şe-
hirdeki yağmur suyu drenaj çalışmalarımız 
yaz boyunca devam edecek. Bugün de İsmet 
Gökşen Caddesi’ndeyiz. Burada yaklaşık 300 
metrelik bir alanda çalışmalarımızı gerçek-
leştiriyoruz. Bu sayede İsmet Gökşen Caddesi 
ve 1486 Sokak üzerindeki yağmur suyu prob-
lemi çözüme kavuşmuş olacak” dedi. 

ÇALIŞMA SÜRESİNCİ ALTERNATİF 
YOLLAR KULLANILMALI

Büyükşehir yetkilileri, ASAT Genel müdür-
lüğü’nün yapacağı yağmur suyu drenaj çalış-
ması nedeniyle metin Kasapoğlu Caddesi’n-
den İsmet Gökşen Caddesi’ne gidiş istikameti 
trafiğine kapalı olacağını hatırlatarak, vatan-
daşların trafikte sorun yaşamaması için ça-
lışma süresince alternatif güzergah olarak 
Lara Caddesi ve 1548 Sokak güzergahını kul-
lanmalarını istedi.  HABER MERKEZİ

Zirvede yine 
karanfil var

Kesme çiçek sektöründe pazar lideri olan ve dünya çiçek mezadının 
merkezi Hollanda’ya dahi çiçek ihraç eden Antalya, bu yıl 150 milyon 

dolarlık ihracat hedefinin 87 milyon dolarını 6 ayda gerçekleştirdi. Kırmızı 
karanfil, her yıl olduğu gibi bu sene de en çok ihraç edilen çiçek türü oldu

Şirinyalı’da 
hummalı
çalıŞma
Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel 
Müdürlüğü, Şirinyalı Mahallesi 
İsmet Gökşen Caddesi’nde yağmur 
suyu drenaj çalışması başlattıAlanya’da 

ortak denetim
AlAnyA Belediyesi Zabı-

ta Müdürlüğü ekipleri, İlçe 
Emniyet Müdürlüğü perso-
neliyle birlikte Barlar Soka-
ğı’nda motosiklet denetimi 
yaptı. Akşam saatlerinde 
trafiğe kapatılan bölgedeki 
park halinde bulunan moto-
sikletler, polis gözetiminde 
çekici vasıtasıyla çekildi.

Alanya Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü ekipleri, kent 
disiplinini sağlamak için 
Barlar Sokağı’nda İlçe Emni-
yet Müdürlüğü Trafik Şube 
personeliyle ortak denetim 

gerçekleştirdi. Denetime, 
Alanya Belediyesi Zabıta 
Müdürü Naci Uzunsakal ile 
30 zabıta ve 20 polis katıldı. 
Yapılan uygulama netice-
sinde trafiğe kapalı alanda 
seyir veya park halinde 
bulunan 74 motosiklete İlçe 
Emniyet Müdürlüğü Trafik 
Şube ekipleri tarafından, 63 
motosiklete de Zabıta Mü-
dürlüğü ekiplerince cezai 
işlem uygulandı. Ayrıca 37 
motosiklet ise çekiciyle bu-
lundukları yerden kaldırıldı. 
İHA

Kumluca’da istifa
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL
Yıllık abone bedeli 5.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 41

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 13992
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SAHTE 100 ABD Doları kullanarak dolandırıcılık yapan 
şüphelilere yönelik operasyonda, 49 sahte banknot ele 
geçirildi, olayla ilgili gözaltına alınan 3 kişi tutuklandı. 
Gözaltına alınan şüpheliler, “Parada Sahtecilik” suçundan 
adli makamlara sevk edildi. Şüphelilerden 3’ü çıkarıldıkları 
mahkemece tutuklanarak cezaevine gönderildi.  İHA

Sahte para operaSyonu

DEMRE AKDENİZ SU ÜRÜNLERİ ARAŞTIRMA, 
ÜRETME VE EĞİTİM ENSTİTÜSÜ CİHAZ VE 

KOMPLEKS CİHAZ ALIM İŞİ
İDARİ VE MALİ İŞLER MÜDÜRLÜĞÜ YATIRIM İZLEME 

VE KOORDİNASYON BAŞKANLIKLARI ANTALYA 
YATIRIM İZLEME VE KOORDİNASYON BAŞKANLIĞI

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.                                            Basın No: ILN02060249

Demre Akdeniz Su Ürünleri Araştırma, Üretme ve Eğitim Enstitüsü Cihaz ve Kompleks 
Cihaz Alım İşi mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerin-
den alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/921185 
1-İdarenin
a) Adı : İDARİ VE MALİ İŞLER MÜDÜRLÜĞÜ YATIRIM
   İZLEME VE KOORDİNASYON BAŞKANLIKLARI
   ANTALYA YATIRIM İZLEME VE KOORDİNASYON
   BAŞKANLIĞI
b) Adresi : BAYINDIR MAHALLESİ GAZİ BULVARI 2 07030
   BAYINDIR MURATPAŞA/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası : 2422456666 -
ç) İhale dokümanının
görülebileceği ve e-imza
kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Demre Akdeniz Su Ürünleri Araştırma, Üretme ve 
   Eğitim Enstitüsü Cihaz ve Kompleks Cihaz Alım İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı : 7 Kalem Cihaz ve Kompleks Cihaz Alım İşi
   Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı
   içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Demre Akdeniz Su Ürünleri Araştırma Üretme ve 
   Eğitim Enstitü Müdürlüğü / Demre- ANTALYA
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 45 gündür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşme tarihi itibariyle işe başlanır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih
ve saati : 12.08.2024 - 15:00
b) İhale komisyonunun toplantı
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : Antalya Yatırım İzleme ve Koordinasyon Başkanlığı 
   Toplantı Salonu (Zemin Kat)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5. İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Yetkili satıcılığı veya imalatçılığı gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
a) İmalatçı ise imalatçı olduğunu gösteren belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
b) Yetkili satıcı veya yetkili temsilci ise yetkili satıcı ya da yetkili temsilci olduğunu gös-
teren belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
c) Türkiye’de serbest bölgelerde faaliyet gösteriyor ise yukarıdaki belgelerde belirtilen 
serbest bölge faliyet belgesine ilişkin bilgiler.
İsteklilerin yukarıda sayılan bilgilerden, kendi durumuna uygun bilgi veya bilgileri be-
lirten isteklilerin yeterlik bilgileri tablosu uygun kabul edilir. İsteklinin imalatçı olduğu 
aşağıdaki belgelerdeki bilgiler ile tevsik edilir.
Yetkili Satıcı Belgesi
Yetkili Temsilci Belgesi
4.3.2.
4.3.2.1. Standarda ilişkin belgelere ait bilgiler:
TSE Teknik Servis Yeterlilik Belgesi
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verile-
cektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Ka-
nunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Manavgat’ta 
otomobil ile ha-
fif ticari aracın çar-
pışması sonucu 
meydana gelen 
kazada 2 kişi yara-
landı. Kaza, Antal-
ya’nın Manavgat 
ilçesi Karavca Ma-
hallesi’nde meyda-
na geldi. Edinilen 
bilgiye göre, Manavgat istika-
metinden Karavca istikame-
tine seyir halinde olan Ergün 
T. idaresindeki FIAT model 07 
BGB 041 plakalı hafif ticari 
araç ile karşı istikamette seyir 
halindeki Hüseyin S.’nin hâki-
miyetindeki 42 RH 163 plaka-
lı TOFAŞ model otomobil kafa 
kafaya çarpıştı. Çarpışmanın 
etkisiyle TOFAŞ model oto-

mobil sürücüsü Hüseyin S. İle 
otomobilde yolcu olarak bulu-
nan Emine S. yaralandı.

Çevredeki vatandaşların 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne ih-
barı üzerine bölgeye polis ve 
sağlık ekipleri sevk edildi. Has-
taneye kaldırılan Hüseyin S. 
ve Emine S.’nin sağlık duru-
munun iyi olduğu öğrenildi. 
Kaza ile ilgili inceleme başla-
tıldı.  İHA

aKSu’dA bir kişi oturduğu 
evi yakarak intihar etmek 
istedi. Olay, saat 19.00 sıra-
larında Aksu ilçesine bağ-

lı Çalkaya Mahallesi 28112 sokak 
üzerinde bulunan 5 katlı apartma-
nın 5’inci katında meydana geldi. 
Bir süredir ev sahibine kira verme-
diği öğrenilen Erkan C., tiner döküp 
evi yaktı. Apartmandan duman 

geldiğini gören komşular, duru-
mu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildir-
di. İhbarla bölgeye çok sayıda itfai-
ye, polis ve sağlık ekibi sevk edildi. 
İtfaiye ekipleri yanan daireye hız-
la müdahalede bulunarak, yangını 
kısa sürede kontrol altına aldı. Bu 
sırada Erkan C., evin balkonuna çı-
karak, eşyaları çevreye fırlatıp, elin-
deki jiletle kendisine zarar verdi. 

Polis ekiplerinin uzun süren çaba-
sının ardından etkisiz hale getirilen 
Erkan C., apartmandan çıkarılırken 
komşuların tepkisiyle karşılaştı. Po-
lis ekipleri ve sitede oturanlar ara-
sında kısa süreli arbede yaşanırken, 
Erkan C., bölgedeki en yakın hasta-
neye sevk edildi. Apartmanın 5’inci 
katında bulunan daire ise yangın-
da kullanılamaz hale geldi. dHa

Oturduğu evi
yakmaya kalktı

Aksu’da Erkan C., tiner döküp 
oturduğu evi yaktı, ardından 

balkona çıkarak, elindeki 
jiletle kendisine zarar verdi

SAzlIK alandaki yangın, ya-
kındaki evlere sıçramadan itfai-
ye ekipleri tarafından söndürül-
dü. Yangın, saat 12.00 sıralarında 
Muratpaşa ilçesine bağlı doğuya-
ka Mahallesi 1198 sokak ile 1220 
sokak kesişiminde bulunan sazlık 
alanda meydana geldi. İkametlere 
yakın olan sazlık alandan duman 
yükseldiğini gören çevredekiler, 
durumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi. İhbarla bölgeye itfaiye ve 
polis ekipleri sevk edildi. Sazlık 
alandaki yangın, ikametlere sıçra-
madan itfaiye ekipleri tarafından 
kontrol altına alındı. Yangının çı-
kış nedeni polis tarafından araştı-
rılıyor.   dHa

Sazlıkta çıkan 
yangın söndürüldü

yeni yuva 
bekliyorlar

Antalya’da 5 gün önce 
çıkan yangında evleri 

ve topladıkları hurdalar 
küle dönen 2 aile, 

başlarını sokabileceği 
yeni bir yuva bekliyor
13 TEMMuz Cumartesi günü Antalya’nın Ke-

pez ilçesi Ünsal Mahallesi 5134. Sokak’ta bulunan 
müstakil evin bahçesindeki atıklardan başladığı 
tahmin edilen yangın, kısa sürede büyüyerek yakı-
nındaki evlere sıçradı. Evden alevlerin yükseldiği-
ni gören mahalle sakinleri, durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. Yapılan ihbar üzerine olay ye-
rine itfaiye ve polis ekipleri sevk edildi. Kısa sürede 
olay yerine gelen itfaiye ekipleri, yaklaşık 1 saat-
lik çalışma sonucunda yangını kontrol altına alma-
yı başardı. Yangında bir ev kullanılamaz hale ge-
lirken, alevlerin sıçradığı diğer iki evde de maddi 
hasar meydana geldi.

Yangının ardından tüm eşyaları yanan ve sokak-
ta kalan 2 aile yardım beklediklerini söyledi. Evi 

yanan vatandaşlardan Ali Karagün, kağıt ve hurda 
toplayarak geçimini sağladıklarını, tüm eşyalarının 
yandığını belirterek, “Cumartesi akşamı yangın 
çıktı, evlerimiz yandı. Neden çıktığını bizde bilmi-
yoruz. Neyimiz var, neyimiz yoksa hepsi yanıp git-
ti. Motorumuz, hurdalarımız yandı. Şu an yapacak 
bir şeyimiz kalmadı” dedi. Hurda toplamakta kul-
landıkları motosikletin dahi yandığını belirten Ka-
ragün, “Elimiz kolumuz bağlanmış vaziyette, be-
lediyeden gelip, bakıp gittiler. İncelediler. Biz önce 
Allah’a, sonra devletimize sığınıyoruz. Şu anda oğ-
lumun yanında kalıyoruz. Memlekete gitmek iste-
sem, Hatay’da deprem oldu. Orada da oturacak bir 
yer yok. Evlerin üçü de kullanılamayacak hale gel-
di. 2-3 aile evsiz kaldı” ifadelerini kullandı. İHA

otomobil ile hafif ticari 
araç kafa kafaya çarpıştı
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Yurttan
kısa kısa

2024 yılı fındık 
rekoltesi açıklandı

ULUSAL Fındık Konseyi Yönetim Ku-
rulu Başkanı Hamza Bölük, 2024 yılı 
fındık rekoltesine yönelik yazılı açık-
lamada bulundu. Bölük, “2023 yılında 
650 bin ton olan tahmini fındık rekol-
tesinin 2024 yılında yüzde 14 artış ile 
738 bin 931 ton olarak gerçekleşeceği 
öngörülmektedir. Üreticilerimize ve 
ülkemize bol ve bereketli kazançlar 
getirmesini temenni ediyoruz” dedi. 

İlahici Ali’ye 
silahlı saldırı

SOSYAL medyada İlahici Ali adıyla 
bilinen Ali Özdemir, takipçileriyle 
buluşmak için Konya’dan İstanbul’a 
geldi. Özdemir, geceyi geçirmek için 
Esenler’de bir eve gitmek istediği 
sırada tanımadığını söylediği bir kişi 
tarafından kurşun yağmuruna tutul-
du. Özdemir ambulansla hastaneye 
kaldırıldı. Polis şüpheliyi yakalamak 
için çalışma başlattı. 

Köprüyü kapatan 
kişi tahliye edildi

15 Temmuz Şehitler Köprüsü’nde 
üzerinde ‘SMA’ yazılı araçıyla köprü-
yü trafiğe kapatan Resul Can Çatı’nın 
yargılanmasına başlandı. Mahkeme 
Çatı’nın ilk duruşmada tahliyesine 
karar vererek akıl sağlığının yerinde 
olup olmadığına dair rapor alınması 
için Adli Tıp Kurumu’na sevk edilme-
sine hükmederek duruşmayı erteledi. 

Ulaşım sorunu 
oylamaya gidecek

İSTANBUL Büyükşehir Belediyesi 
Ulaşım Koordinasyon Merkezi’nin 
alt komisyon toplantısı gerçekleşti. 
Paylaşımlı Yolculuk Yönetmeliği 
konusunun ilk kez gündeme geldiği 
toplantıda tüm devlet kurumlarından 
yazılı görüş alınması ardından da 
yönetmelik komisyonunun kurul-
ması ve onaylanmak için oylamaya 
sunulması kararı çıktı.

İlk 3 madde 
kabul edildi

SAHİPSİZ hayvanlara yönelik 

‘Hayvanları Koruma Kanununda 

Değişiklik Yapılmasına Dair 

Kanun Teklifi’nin ilk 3 maddesi, 

TBMM Tarım, Orman ve Köyiş-

leri Komisyonu’nda kabul edildi. 

İlgili yerel yönetim tarafından 

sahipsiz hayvanlara ötanazi ya-

pılmasını öngören maddenin de 

bulunduğu diğer maddelere iliş-

kin görüşmelere 22 Temmuz’da 

devam edilecek.

Prof. Dr. Ayaz: 
Türe özel yasak

ÇANAKKALE Onsekiz Mart Üni-

versitesi Deniz Bilimleri ve Tekno-

lojisi Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. 

Dr. Adnan Ayaz, iklim değişikliği 

nedeniyle balık üreme sezonların-

da kaymalar yaşandığına dikkat 

çekip, “Buna göre sezondan çok 

türe özel bazı av kısıtlamaları, 

yasakların getirilmesinin doğru 

olacağını düşünüyorum. Balık 

stoklarına göre türlere özel yasak-

lar getirilmeli” dedi.

AI destekli 
uyarı sistemi

SİVAS Cumhuriyet Üniversitesi 

(SCÜ) Mühendislik Fakültesi Hari-

ta Mühendisliği Bölümü Öğretim 

Üyesi Doç. Dr. Önder Gürsoy ve 

öğrencisi İzzet Ersoy tarafından,  

‘Orman Yangın Tehlikesi Değer-

lendirme Sistemi’ (FoFİDAS) adlı 

yapay zeka (AI) destekli bir erken 

uyarı sistemi geliştirildi. Gürsoy, 

FoFİDAS’ın yüzde 95 doğruluk 

payıyla çalıştığını belirtti. 

DHA-İHA

Antalya Barosu, 
19-20 Ekim 
tarihlerinde 

genel kurulunu yapa-
cak. Mevcut başkan 
Hüseyin Geçilmez bu 
dönem aday değil. 
İki dönem başkanlık 
yaptığı için, bu dönem 
kenara çekilmeye karar 
verdi. Adaylık çalışma-
sı başlatan 4 isim var: 
Ali Çağdaş Bozaner, 
Cenk Soyer, Alper 
Köleoğlu ve Mücahit 
Gündoğdu. Yarış ilk 
3 isim arasında, yani 
Bozaner, Soyer ve Köleoğlu arasında geçiyor. 
Üçü de geçmişte ve bugün baro yönetiminde 
yer alan isimler. 

BOZANER’İN LİSTESİNDE KİMLER VAR?

Ali Çağdaş Bozaner ve Cenk Soyer ekiplerin-

de kimlerin yer aldığını 
da açıkladı. Bozaner’in 
yönetim kurulu liste-
sinde Mustafa Umut 
Yıldız, Yeliz Özdemir, 
Muhammed Sincar, 
Gizem Kumbul, Emine 
Zeynep Sönmez,  Çe-
vik Köken, Yasin Kaan 
Topay, Benan Özdemir 
ile Alanya’dan Ali Gör-
gülü ve Manavgat’tan 
Ayşegül Tarakçı Bulut 
var. Alanya ve Manav-
gat adayları bu ilçedeki 
avukatların belirlediği 
ortak isimler zaten. 

Bütün başkan adaylarının listesinde otomatik 
olarak yer alıyorlar. 

KÖLEOĞLU’NUN LİSTESİ HENÜZ YOK

Cenk Soyer’in ekibi ise Yasemin Sönmez, 
Özkan Şenyurt, Pınar Gürpınar Yıldız, İsma-

il Gürocak, Seray Yörük, Abdullah Çakacı, 
Mehmet Üstün ve Ceren Sultan Karakaya gibi 
isimlerden oluşuyor. Alper Köleoğlu’ndan 
henüz bir açıklama yok. O da yönetim kurulu 
listesini, ekibini yakında duyuracaktır. Mücahit 
Gündoğdu ise BBP, Milli Yol Partisi gibi milli-
yetçi siyasetlere yakın bir isim olarak biliniyor, 
görülüyor. 

BARO ÜYE SAYISI 8 BİN AVUKATI AŞTI

İki baro tartışmalarının yaşandığı, her ilde 
birden fazla baro kurma yasasının çıktığı dö-
nemde Antalya Barosu’nun 5 bini biraz aşan 
üyesi vardı. Yani ikinci bir baro kurulabilecek 
kentler arasında adı anılmaya başlanmıştı. 
Tabii ikinci baro kurulmadı. Hüseyin Geçil-
mez’in baro başkanı seçildiği günlerden, 4 yıl 
öncesinden filan bahsediyorum. Şimdi üye 
sayısı 8 bini aşmış. Her yıl 800-900 civarında 
yeni üye ekleniyor baroya. Yeni çıkan mesleğe 
giriş sınavıyla birlikte bu sayı düşecektir. Fakat 
sonuçta 8 bin üyesi olan bir baroyu yönetmek 
zor ve yorucu.

AnTAlYA BArOSu SAndığA GİdİYOr

HÜSnÜ ŞAHİn lİSTede YOK SeMİH eSen’İn GÖzYAŞlArı
Yerel seçimlerde başka 

parti ve adaylara çalıştık-
ları iddiasıyla disipline 

sevk edilenleri daha önce yaz-
mıştık. Özellikle Kumluca’da 
40’a yakın CHP’li disipline 
sevk edilmişti. “Hüsnü Şahin 
CHP’den atılacak mı?” diye 
sormuştuk o günlerde. İl di-
siplin Kurulu Başkanı Hüseyin 
eroğlu da henüz genel mer-
kezden bir liste gelmediğini 
söylemişti. O liste geldi. Kum-
luca’dan 7-8, Alanya’dan 8-9 
kişi var listede. Ünlü Hüsnü 
Şahin ise yok. 

KARAR DEFTERİNDE                  
‘KUTSAL YOL’

Kumluca’dan disipline 
gönderilenler eski ilçe yöne-

ticileri. Eski milletvekili ve 
belediye başkan adayı Aydın 
Özer’e destek vermek için 
ilçe yönetiminden istifa eden 
isimler yani. Genel merkezden 
İl disiplin Kurulu’na gelen 
evrakta ilginç bir detay var. 
Kumluca istifacıları, “Aydın 
Özer’in çıktığı kutsal yolda, 
ulu davada destek olmak için 
ilçe yöneticiliğinden istifa 
ediyoruz” diye yazmışlar karar 
defterine. Alanya’dakiler de 
fotoğraflı, belgeli. Karşı adaya, 
başka partilere çalışmışlar. 
Şimdi top İl disiplin Kurulu’n-
da. Genel merkezden gelen bu 
isimler büyük ihtimalle ihraç 
edilir. zaten ayıklanmış, kom-
pakt hale getirilmiş bir liste bu.

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Konyaaltı’nda Semih esen’in 
belediye başkanlığı 
döneminde yapılan Hayat 

Park’ta önceki gün yangın çıktı. 
Kafe kısmında çıkan yangın 
parka yayılmadan, ağaçlara 
filan sıçraman söndürüldü. eski 
belediye başkanı Semih esen de, 
“Hayat Park yanıyor, ciğerim 
yanıyor... Çok üzgünüm çok!” 
notuyla fotoğraflar paylaştı 
yangından. Sıcağı sıcağına 
çekilmiş fotoğraflar. Olay 
yerinden gelen bilgiler ise biraz 
farklı. duyar duymaz koşan 
insanlar, belediye ekibi, yangını 
söndürmeye çalışırken, Semih esen 
uzaktan fotoğraf çekmiş. Oysa o 
parkı kendisi yaptırdı, o tesisi çok 
iyi biliyor. Tesisin neresinde ne 
olduğunu söyleyebilir, söndürme 
çalışmasını bizzat yönetebilir, 

yönlendirebilirdi. Kenarda durmak 
Semih esen’e yakışmadı.

MANGAL MAZGALLARINA 
DİKKAT

Semih esen’in paylaşımının 
altına hemen yazmışlar zaten: 
“Tesisleri yapmak belediye 
başkanının görevi. daha büyük 
görevi ise oraları denetlemek… 
Mangal mazgallarını yanlış yapıp, 
sonra da, ‘benim yaptığım park 
yanıyor’ dersen olmaz. Halk da, 
neden yapmış sorusunu sormazsa, 
‘iyi ki yaptın’ diye alkışlarsa 
daha çok yer yanar. Önlem alıp 
o mangal mazgallarını doğru 
yapsaydı yangın çıkmayabilirdi” 
demişler mesela. Mangal 
mazgalları nedir bilmem, ama 
teknik raporda ak koyun, kara 
koyun görünecektir.

SEYAHAT Acenteleri Yöneticile-
ri Derneği (SAYD) Başkanı Meh-
met Gem, Türkiye İstatistik Ku-
rumu’nun (TÜİK) turizm sektörü 

için kritik öneme sahip verileri düzen-
li olarak toplaması ve şeffaf bir şekilde 
paylaşması gerektiğini belirtti. Gem, 
2018 ile 2024 yılları arasında müze ve 
ören yerleri giriş bilet ücretlerine yapı-
lan zamlarla ilgili bilgi talep ettiğini an-
cak ellerinde böyle bir verinin olmadı-
ğı yanıtını aldığını söyledi. Gem, bu tür 
eksikliklerin sektördeki güveni zedele-
diğini ifade ederek, “Elinde veri olma-
yan TÜİK, yakın zamanda 2. dönem 3 
aylık turizm verilerini paylaşacak. Tam 
bir kara mizah durumu yaşıyoruz” di-
yerek tepkisini dile getirdi.

VERİLER İYİ OLSA BAKAN 
AÇIKLARDI

Turizm sektörü için kritik öneme sa-
hip verilerin düzenli olarak toplaması 
ve şeffaf bir şekilde paylaşması gerek-
tiğini belirten SAYD Başkanı Mehmet 
Gem, bu tür durumların sektördeki gü-
veni zedelediğini söyledi. Gem “Tu-
rizm sektörü, ülkemizin ekonomisi için 
önemli bir yere sahip. Bu tür aksaklık-
lar, sadece sektörü değil, ülke ekono-
misini de olumsuz etkiliyor” dedi. So-
runların sadece ekonomik değil, 
aynı zamanda yönetimsel oldu-
ğuna da işaret eden Gem “Tu-
rizmde işler iyi gitmeyince Kül-
tür ve Turizm Bakanı Mehmet 
Nuri Ersoy, veri açıklama işini 
TÜİK’e havale etmiş. Veriler iyi 
olsaydı bakanın kendisi sunum 
yapardı” şeklinde ko-
nuştu.

HERKES 
BİR YERE 

YÖNLENDİRİYOR

Başkan Gem, 

TÜİK kurum içi bil-
gi ve iletişim ala-
nında da sorun-
ları olduğunu 
ifade ederek, “Ve-
rilere ulaşabilmek 
için öncelikli olarak 

DÖSİMM Merkez Mü-
dürü makamını 

aradım. Makam-
daki kalemi 
bana iki tane 
telefon numa-
rası verdi. Bir 

numara ce-
vap verme-
yince ikinci 
numarayı aradım, burada telefona çı-
kan şahıs kendilerinde böyle bir bilgi-
nin olmadığını, TÜİK’in internet sitesi 
üzerinden turizm istatistiklerinin için-

de bu bilgiye ulaşabilece-
ğimi söyledi. Bu seferde 
internet sitesi üzerinde 
turizm verilerinde ara-
dım ama verileri orda 
bulamayınca TUİK say-
fasından talep bilgi ya-
zısı oluşturdum. Gelen 
cevap, ‘Talep edilen bil-
giler mevcut olmadığın-

dan verilememektir’ oldu. Elinde veri 
bulunması gereken kurumda, bu veri-
ler ya yok ya da kamuoyundan sakla-
nıyor” dedi.

AdındA vAr 
kendinde yok
TÜİK’ten 2018 ile 2024 yılları arasında müze ve ören yerleri giriş bilet ücretlerine yapılan 
zamlarla ilgili bilgi talep ettiğini söyleyen Seyahat Acenteleri Yöneticileri Derneği (SAYD) 

Başkanı Mehmet Gem, kendisine “TÜİK’te böyle bir veri yok” yanıtı verildiğini söyledi
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Dünyadan 
kısa kısa

Başkan Biden’ın 
testi pozitif çıktı

BEYAZ Saray Basın Sözcüsü Karine 
Jean-Pierre, ABD Başkanı Biden’ın sağ-
lık durumuna ilişkin açıklama yaptı. 
Jean-Pierre yaptığı açıklamada, “Las 
Vegas’taki ilk etkinliğinin ardından 
Başkan Biden’ın COVID-19 testi pozitif 
çıktı. Kendisi aşılanmış, güçlendiril-
miştir ve hafif semptomlar yaşamak-
tadır. Delaware’e dönecek ve burada 
kendisini karantinaya alacak” dedi.

Fransa’da yangın 
faciası: 7 kişi öldü

FRANSA’NIN Nice şehrinde işçi 
sınıfının yaşadığı bir mahalledeki 7 
katlı apartmanın en üst katında gece 
saatlerinde yangın çıktı. Bölgeye 
itfaiye ve sağlık ekipleri sevk edildi. 
Alp-Maritimes Valiliği’nden yapılan 
açıklamada, yangında 3’ü çocuk 
olmak üzere 7 kişinin hayatını kay-
bettiği belirtildi. 1’i ağır olmak üzere 3 
kişinin de yaralandığı aktarıldı. 

Çin’deki yangında 
can kaybı yükseldi

ÇİN’DE Sichuan eyaletindeki Zigong 
kentinde 14 katlı alışveriş merkezinde 
Çarşamba günü çıkan yangının ardın-
dan arama çalışmaları tamamlandı. 
Bölge itfaiyesi tarafından yapılan 
açıklamaya göre sona eren kurtarma 
operasyonu kapsamında 10 kişinin 
daha cansız bedenine ulaşılmasıyla 
can kaybı 16’ya yükseldi. Yangının 
inşaat çalışmalarından kaynaklandığı 
belirlendi.

Dinozor fosili 
açık artırmada

APEX adı verilen, Stegosaurus türü 
dinozor fosili, ABD’nin başkenti New 
York’ta, Sotheby’s tarafından düzen-
lenen açık artırmada 44,6 milyon 
dolara alıcı buldu. Sothebys’ten yapı-
lan açıklamada, “Yaklaşık 3,4 metre 
boyunda ve burundan kuyruğa 
yaklaşık 8 metre uzunluğuna sahip, 
sergilenmeye hazır, monte edilmiş 
olağanüstü bir iskelet. Neredeyse 
eksiksiz” denildi.

Ukrayna’da  
343 yangın çıktı

UKRAYNA Acil Durumlar Ser-

visi, dün son 24 saatte ülke gene-

linde 343 ayrı noktada orman ve 

çalı yangını çıktığını duyurdu. Uk-

rayna Acil Durumlar Servisi’nden 

yapılan açıklamada, “Kavrulmuş 

sıcak toprak. Gölgede sıcaklık 35 

derece üzerinde, güneş her yerde 

parlıyor. Yangın ölü ağaçların 

arasından hızla yayılıyor. Ekipler 

yangının üzerine metre metre su 

döküyor” dedi.

Pakistan’da can 
kaybı 580 oldu

PAKİSTAN’IN Sindh eyaletine 

bağlı Karaçi kentinde 40 dere-

cenin üzerinde seyreden aşırı 

sıcaklarda can kaybı sayısı artı-

yor. Yüksek nem oranı nedeniyle 

hissedilen hava sıcaklığının 56 

dereceye ulaştığı kentte 4 kişi 

daha hayatını kaybetti. Kentte 

21 Haziran’dan bu yana hayatını 

kaybedenlerin sayısı 580’e yük-

seldi. Uzmanlar bol sıvı tüketme 

çağrısında bulundu. 

New York’ta 
acil durum ilanı

ABD’NİN New York eyaletinde 

etkili olan hortum nedeniyle 1 kişi 

hayatını kaybetti. Şiddetli fırtınada 

B-52 bombardıman uçağı sürük-

lenirken bir kilisenin çatısı uçtu. 

Eyalet genelinde acil durum ilan 

edildi. Hochul, şehirdeki 4 binanın 

kullanılamaz hale geldiğini, 22 ya-

pının da büyük hasar gördüğünü 

belirtti. Eyalet genelinde yaklaşık 

300 bin abone elektriksiz kaldı.

DHA-İHA

Gölet, zamanın ötesinde bir inci gibi parla-
mıştı bir zamanlar; gökyüzünün mavisini 
yansıtan berrak sularıyla sanki bir gök-

yüzü daha sunardı gözlerime. Işığın oyunuydu 
her akşamüstü, suyun üzerinde yürüyen rüzgarın 
sesiyle birlikte. 

Balıklar, suların derinliklerindeki sessiz dünya-
larında huzur içinde yüzerdi, her biri bir masalın 
kahramanı gibi, göletin kalbindeki sır dolu dün-
yada.

Ama zamanla değişti her şey. İnsan eli değdi 
göletin huzuruna.

İhmalin ve umursamazlığın izleri sızdı suyun 
içine, yavaş yavaş başladı berraklığın kaybolu-
şu. Göletin suları bulandı, rengi solgun bir ayna 
gibi yansıtmaz oldu artık gökyüzünü. Balıkların 
sessizliği derinleşti kaybolan bir ritim gibi, suyun 
içindeki yaşamın ahengi kırıldı.

Sisli bir perde gibi örtülmüş her şey. Gölet, 
zamanın akışında biriktirdiği anıların tortusuyla 
dolmuştu. Kim bilir kaç ay, kaç yılın yüküydü bu 
bulanıklık?

Balıklar sessizce yüzüyordu derinlerde, sessiz-
liği ve berraklığı korumak için çabalar biçimde.

Göletin bulanıklığını kim yaratmıştı? 
Belki de bilmeyerek, adımlarıyla çamurun di-

bini karıştıranlar.
Göleti bulandırıyorlar. Koca göletin üzerine 

birer birer taşları fırlatıyorlar, her biri dalgalar 
yaratıyor, her biri berraklığı bozuyor. Bulanıklık 
zamanla artıyor.

Dışarıdan bakıldığında belki fark edilmez 
hemen, ama zamanla birikir her damla. Kimi 
zaman yaşanmışlıkların tortusu, kimi zaman düş-
lerin karasuyu göletin derinliklerine çöker. 

Göletin içinde yaşayanlar içinse bu değişim 
belki fark edilebilir, belki de yavaş yavaş alışılır 
‘yeni normale’.

Ama bilmezler ki bulanık bir gölette balıklar 
yaşayamaz.

Balıklar farkındadır bu değişikliklerin. Su 
bulanıklaştıkça, güneş ışığı azalır, derinliklerin 
sakinliği bozulur. Balıkların huzuru kaçar, çünkü 
onlar bulanık suda yaşamayı tercih etmezler. 
Berraklığı severler çünkü berrak su, içlerindeki 
en güzel renkleri ve güzellikleri ortaya çıkarır.

Bu ince düzeni insan hoyrat elleriyle bozar. 
Balıklar, sabırla temiz bir sığınak ararken, in-

sanlar kendi huzursuzluklarının farkında bile 
değiller.

Her gün, göletin kenarında bir taş daha atılı-
yor. Bir zamanlar cam gibi olan su, artık bulanık, 
kirli ve soğuk. Balıkların gözlerinden, bulandı-
ranlardan daha fazla hüzün akıyor. Onlar bili-
yorlar ki bu kirlilik, yaşanılabilirliklerini ellerin-
den alıyor. Her bir dalga, onların dünyasında bir 
kırılma noktası, bir kopuş.

Göleti bulandıranlar, belki de bir başka man-
zaranın peşindeydiler. 

Gözlerini bulanık sulara dikmişlerdi ama 
derinliklerdeki yaşamı fark edemediler. Balıkla-
rın huzur içinde yüzüp durduğu berrak sudaki 
yankısız çığlıkları duyamadılar. Suların altında 
gizlenen sessizliği keşfetmek yerine, yüzeyi dal-
galandırdılar ve göletin içindeki bütün huzuru 
sarsmış oldular.

Yavaş yavaş çamurlaşıyor gölet. Bu çamurun 
içinde sessizce yüzüyor balıklar. 

Onların tercihi belli; berrak suların dinginliği, 
içindekilerin saflığı. Ama suyu bulandıranlar, ne 
yazık ki farkında değiller. Belki de umursamaz-
lıkla, belki de görmezden gelerek.

Göletin kenarında durup, elinde taşlarla 
bekleyen insana bak. Her bir taş, bir anı, bir 
pişmanlık, bir öfke. Fırlatmadan önce durup 
düşünmez. Taşın yarattığı dalgaların nerelere 
ulaşacağını hesap etmez. Sadece atar. Sonra bir 
diğeri gelir. Ve bir diğeri. Gölet, artık eskisi gibi 
berrak değildir. Ama insan, bunu fark etmez. 
İçindeki kirlilik, göletin suyuna karışır.

Bir gün, geri gelir. Ellerinde ağlar, kovalarla. 
Göleti temizlemeye, eski haline döndürmeye 
çalışır. Ama çok geç olmuştur. Gölette yaşam 
kalmamıştır. Balıklar, temiz sulara doğru yola 
çıkmıştır. 

İnsan, geriye sadece bulanık bir su bırakmıştır.
Her şeyin farkında olmak acı vericiydi bazen. 

Belki de en zoru her şeyin farkında olmanın 
yalnızlığı.

Göletin kıyısına gelenler, sadece yüzeydeki 
çalkantıları görebiliyorlardı. Oysa balıkçılar 
bilirlerdi, göletin altında saklı olan her şeyi. Ses-
sizce konuşurlardı balıkların dilini, dinlerlerdi 
tüm sessiz sırları. Göletin sularındaki yaşamın 
değerini anlar, korumak için çırpınan kalpleri 
olurdu.

Her şeyin farkında olmak, yük getirirdi insanın 
omuzlarına. Göletin bulanık sularında yüzen 
balıklar gibi, kirliliklerin arasında, berraklığı arar 
dururduk. 

Bazen düşünürüm, insanlar göletin sadece 
yüzeyini mi seyreder? 

Yoksa derinliklerinde ne gizlediğini de göre-
bilirler mi?

Belki de farkında değillerdir; 
göletin içinde yüzdükleri suların ne kadarını 

kirlettiklerinin bile farkında değillerdir. 
Kirletmek kolaydır çünkü temizlemek ise za-

man alır.
İnsanlar öyleydi işte; göletin suyuna dokunan-

lar, ruhsuzca dolaşanlar... 
Göletin suyunun kırılganlığını sarsanlar, dal-

gasızca geçenler.
Her şeyin farkında olmak, bir bakıma büyük 

bir lütuf gibi görünebilir. Göletin tüm renklerini, 
tüm derinliklerini görmek, anlamak… 

Ama bazen fazla bilgi yükü, insanın sırtını 
büken bir ağırlık haline dönüşür.

Göletin berraklığına dair farkındalık, aynı za-
manda onun bulanıklığını da gösterir insana. 

Belki de bu yüzden, ‘bazen bilmeden, bilme-
menin huzurunu arar insan’. 

Kötü işte, insanların ne yaptığının, ne yapma-
dığının farkında olmak; göletin durumunun içler 
acısı gerçekliğini görmek... 

Ancak daha kötüsü, her şeyin farkında oldu-
ğunun bilinmemesiydi belki de. O zaman in-
sanlar, göletin üzerinde sadece yüzeyde duran, 
göremedikleri için önemsemeyen ya da umursa-
mayan balıklar gibi oluyorlardı.

İnsan, göletin kıyısına gelir de, yüzeydeki de-
ğişimi görmekten çok uzaktadır.

Belki de bir gün gelir, insanlar bulanıklaştır-
mazlar o suları. O zaman, gökyüzüyle bütünleş-
miş bir gölet oluruz yeniden. 

Her bir dalganın bir hikayesi vardır çünkü; her 
bir taşın çıkardığı çırpıntıda, geçmişin izleriyle 
dans eder gölet.

Bir gün gelir, göletin derinliklerindeki huzur 
tekrar can bulur, balıkların sessiz çığlıkları du-
yulur olur. Berraklığı ve güzellikleriyle parlayan 
gölet, gökyüzüyle bütünleşmiş, içindeki gerçek-
leri yansıtan bir inci gibi olur yeniden.

Gölet bir anda kendine gelir, “Eyy insan, biraz 
insaf be! Ben de bir göletim, sen de bir taşsın, 
ne bu sert tavırlar!” der.

Sonunda gölet, kendini bulutlara yüklemiş, 
gökyüzünden selam vererek uzaya doğru süzü-
len bir balon gibi olur. 

Balıklar ise gülümseyerek seyreder, “En azın-
dan bulanıklıktan kurtulduk, şimdi gökyüzünde 
yüzelim mi?” diye fısıldarlar birbirlerine.

Artık gölet, balıkların partisi gibi!

İnsanın
kör taşları

ya da yaşları
Ecem

 EZİLMEZ

ANTALYA Büyükşehir Beledi-
yesi’nin gelenekselleşen aşu-
re ikramının bu yılki ilk ad-
resi Muratpaşa ilçesi Kapalı 

Yol oldu. Antalya Büyükşehir Belediye-
si Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı-
na bağlı aşevlerinde özenle hazırlanan 
aşureler Kapalı Yol’da binlerce kişiye 
ikram edildi. Vatandaşların yoğun ilgi 
gösterdiği aşure dağıtımında aşurenin 
enfes tadına turistler de baktı. Muhar-
rem ayı boyunca Antalya merkez ve 19 
ilçesinde 40 bin vatandaşa ikram edi-
lecek. 

Bu yıl gerçekleşecek aşure ikramı-
na ilişkin bilgi veren Büyükşehir Bele-

diyesi Sosyal Yardımlar Şube Müdürü 
Funda Alpaslan Talay “Antalya Büyük-
şehir Belediyesi olarak geleneksel aşu-
re günlerimize mutlulukla başlıyoruz. 
Merkez aşevimiz, Manavgat ve Alan-
ya aşevlerimizde özenle hazırlanan 40 

bin porsiyon aşureyi 19 ilçemizde An-
talyalılarla buluşturacağız. Büyükşehir 
Belediyesi olarak birlik, kardeşlik, bere-
ket ve beraberliğin simgesi, bir tatlıdan 
daha fazlası olan aşureyi vatandaşla-
rımızla paylaşarak bu önemli gelene-

ği sürdürüyoruz. Bu değerli geleneği 
yaşatırken, tüm komşularımızı aşure 
dağıtım noktalarımıza, aşurelerimizin 
tadına bakmaya ve bu güzel gelene-
ği birlikte yaşatmaya davet ediyoruz” 
dedi.  HABER MERKEZİ

Büyükşehir Belediyesi 
40 Bin aşure ikram edecek

Antalya Büyükşehir Belediyesi, birlik, beraberlik ve paylaşmanın en güzel simgelerinden Muharrem ayı 
dolayısıyla aşure ikram ediyor. Kapalı Yol’da başlayan ilk aşure dağıtımına vatandaşlar büyük ilgi gösterdi

EkoNomİk krİzİN FatUrası EmEkÇİYE
ANTALYA Büro Emekçileri Sen-

dikası (BES) Antalya Şubesi üyele-
ri eylem düzenledi. Hükümetin uy-
guladığı tasarruf tedbirleri altında 
kamu emekçilerinin ekonomik şart-
larının ciddi şekilde olumsuz etki-
lendiğini belirten BES Antalya Şube Başkanı 
Devrim Mol, kamuda yapılan tasarruf tedbir-
leri çerçevesinde personel servislerinin kal-
dırıldığına ve birçok kamu kuruluşunda gi-
derlerin sınırlandırıldığına dikkat çekerek, 
“Kötü yönetilen ekonominin, seçim ekono-
misinin faturası, sözde kamu tasarruf genel-
gesi ve yeni vergilerle biz emekçilere çıkarıl-
maktadır” dedi.

Sendikanın, kamu emekçilerinin çalış-

ma koşullarının iyileştirilmesi ve kazanıl-
mış haklarının geri verilmesi için mücadele-
yi sonuna kadar sürdüreceklerini söyleyen 
BES Antalya Şube Başkanı Devrim Mol, ik-
tidarın ekonomik krizden çıkmak için fatu-
ranın emekçilerin üstüne yıkmaya çalıştığı-
nı ifade ederek, “Kötü yönetilen ekonominin, 
seçim ekonomisinin faturası da sözde kamu 
tasarruf genelgesi ve yeni vergiler ile biz 
emekçilere çıkarılmaktadır. Kamuda perso-
nel servisleri kaldırılırken, birçok kamu ku-
ruluşunda yemek, su, çay vb. giderlere ait 
bütçe kalemleri sınırlanmaktadır. İşyerlerin-
de emekçiler temizlik ve hijyen malzemele-
rini neredeyse kendileri temin eder hale gel-
miştir” dedi.

GÜVEN 
GÜNEŞ
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AntAlyA’yA özel bulmAcA köşesi

AdrAsAn Gelişim Derneği 
(ADGE) tarafından beldede-
ki turizmin sorunları ve çö-
zümlerini içeren bir rapor 

hazırlandı. Kumluca Belediyesi’nin so-
runları çözmek için Adrasan turizm 
bölgesine daha hızlı müdahale edebil-
mesini sağlamak, gelen turistlerin is-
teklerini belediyeye direkt ulaştırmak, 
dernek olarak vatandaş ile belediye 
arasında köprü olmak amacıyla hazır-
lanan rapor, ADGE yönetimi tarafın-
dan belediyeye iletildi.

SORUNLAR VE TALEPLER

Raporun içeriği ve talepleri hakkın-
da bilgi veren ADGE Başkanı Serkan 
Konuralp, “Çimlerin sulanması nede-
niyle otopark alanlarında su birikinti-
leri oluşuyor. Kurumadığı, sürekli ıslak 
kaldığı için kötü kokular oluşuyor ve 
sineklerin üreme alanı haline geliyor. 
Otoparklar işletme önlerinde olduğu 
için görünümü kapatıyor. İnsanlar gü-
zel manzarayı izlemesi gerekirken oto-
mobilleri izliyor. Otoparkların düzen-
siz kullanımı otoparkları yetersiz hale 
getiriyor. Göl bölgesindeki yeni açılan 
otoparkı sadece tur otobüsleri kullanı-
yor. Otomobille beldeye gelen tatilci-
ler bu otoparkı bilmiyor. Tatilcilerin bu 
otoparkı bulabilmeleri için yön tabela-
ları konulmalıdır. Bir de göl bölgesin-
deki otopark yolları çok kötü. Bu yola 
acilen parke döşenmeli, kaldırım ya-
pılmalıdır. Çünkü denizle otopark ara-
sında turistler kitleler halinde yürü-
yor” dedi.

DEVRİYE GEREKLİ

Kaldırım ve yol kenarlarının düzen-
li temizlenmesi ve personel sayısının 

arttırılması gerektiğini aktaran Serkan 
Konuralp, “Engelli, yaşlı ve çocuklar 
plaja ulaşmakta zorlanıyor. Bu yüzden 
sahildeki yol ile deniz arasında palet-
le de olsa 100 metre ara ile ahşap yol-
lar yapılmalıdır. Plajlarımız işletmeler 
tarafından temizlenmeye çalışılsa da 
yeterli olmuyor. Plajların düzenli şekil-
de bölümlere ayrılarak daimi personel 
bulundurulmasını istiyoruz. Antalya 
merkezi ve diğer tatil beldelerinde ör-
neği olan ücretli ve ücretsiz plaj uygu-
lamalarına geçilmesini talep ediyoruz. 
Plaj boyunca karanlık alanlar çok faz-
la. Bunların bir an önce aydınlatılma-
sını istiyoruz. Yazlık beldelerde olduğu 
gibi şık tasarlanmış tek tip el işi ve he-
diyelik dükkânların oluşturulmasını is-
tiyoruz. Sahil boyunca oturma bank-
larının eklenmesini, plaja 4-5 voleybol 

sahası istiyoruz. Bisiklet yolunun kö-
yün içinde bir an önce başlatılması ve 
plaja kadar ulaşacak şekilde hayata ge-
çirilmesinin takip edilmesini istiyoruz. 
Cankurtaran kuleleri çok kirli ve boya-
sız. Hatta görevli eski olması ve paslı 
olması nedeniyle cankurtaran kulesine 
oturamıyor. Sahilde güvenlik zafiye-
ti var. Kavga ve sataşmalar için gece 
boyunca sahilde jandarma ve bekçi-
nin devriye atması gerekiyor” diye ko-
nuştu.

PİKNİK ÖNLENMELİ

Plaj boyunca ateş yakılarak piknik 
yapılmasının önlenmesi gerektiğine de 
işaret eden ADGE Başkanı Serkan Ko-
nuralp, şunları söyledi:

“Yol kenarına park edilmesi kesinlik-
le yasaklanmalı ve park edenler ceza-

landırılmalıdır. Trafo eksikliği yüzün-
den elektrikler yetersiz kalıyor. Mesela 
denize tekne indirilirken o gün sahile 
elektrik verilemiyor. Bu da ciddi enerji 
sıkıntısı doğuruyor. Sahildeki duş mus-
lukları arıza yüzünden boşa akıyor. Bu 
da su kaybına neden oluyor. Su basın-
cının azalmasına neden oluyor. Köy 
içindeki marketler yola çok yakın. Bu-
rada trafik sorunları yaşanıyor. Bu böl-
geye acil kaldırım yapılması gerekiyor. 
Günde 10 bin tekne ziyaretçisi, 150 tek-
ne var. 150 kadar otel işletmesi var, 100 
kadar da apart ve çadır var. Bu yüzden 
vidanjör yetersiz kalıyor. Bir an önce 
paket arıtma kurulmasını istiyoruz. Yı-
kılmış yönlendirme tabelaları var. Bun-
ların demir değil de doğaya uygun ah-
şap yöreye uygun hale getirilmesini 
istiyoruz.” DHA

AdrAsAn’ın sorunlArı 
için rApor hAzırlAndı
Kumluca’da Adrasan Gelişim Derneği (ADGE) tarafından bölgeye ilişkin turizmin sorunları 

ve çözümlerini içeren bir rapor hazırlanarak, Kumluca Belediyesi’ne teslim edildi
AnTAlYA’nın ilk ve tek şehir hasta-

nesi olarak Kepez ilçesinde 372 bin met-
rekare arazi üzerine inşa edilen hasta-
ne, 2 Mart’ta Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan tarafından açıldı. 5 
bloktan oluşan 1400 yatak kapasiteli 
hastane bünyesinde 246 yoğun bakım 
yatağı, 300 poliklinik, 43 ameliyathane 
bulunuyor. Bölgenin en büyük hasta-
nelerinden olan Antalya Şehir Hastane-
si’ne her gün binlerce hasta başvuru-
yor. Hastalara son teknolojik cihazlarla 
tedavi konusunda imkan sağlanan has-
tanede başlatılan yeni uygulama ile en-
gelli veya yürümekte zorlananlar için 
poliklinikler arasında elektrikli buggy 
araç hizmet vermeye başladı. Destek is-
teyen hastalar, hastane girişinden ser-
vislere, servislerden de araçlarına veya 
duraklara araç ile taşınıyor.

‘ÇOK İYİ BİR UYGULAMA’

Aracı kullanan hastalardan Perihan 
Küçükköse, “Çocuğum rahatsızlandı-
ğı için geldik ve eve gitmek için çıktık. 
Özel hastaneden daha ilgililer, her ko-
nuda çok titizler. Bu hizmeti de görün-
ce çok şaşırdım. Gideceğimiz yere ka-
dar bizi götürecekler” dedi. Yürümekte 
zorlandığı için aracı kullanan Hüseyin 
Aydoğdu, “Yürümekte zorlanan hasta-
ları bu şekilde götürüyorlar. Bu hizmet-
ten çok memnun oldum. Çok iyi bir uy-
gulama. Arkadaşlar, kapıda her zaman 
bekliyor. Çıkışta da arkadaşlar yine ‘Gi-
deceğiniz yere götürelim’ diye kendileri 
teklifte bulunuyorlar. Çok teşekkür edi-
yorum” diye konuştu.

‘GÜNLÜK ORTALAMA                         
40 KİŞİ TAŞIYORUZ’

Aracı kullanan hastane personeli 
Mustafa Koca, “Hastalarımızı, hastane-
mizin giriş kapısından gidecekleri polik-
liniklere götürüyoruz. Günlük ortalama 
40 kişi taşıyoruz. Bizden çok memnun-
lar. Kullananlar, genelde teşekkür edi-
yor. Genelde yaşlılar ve yürüme engeli 
olanlar tercih ediyor” dedi. DHA 

Şehir Hastanesi’nde
buggy araçlı hizmet

Fİnİke İçİn ortak akıl
FİnİKE Belediyesi’nin 2024- 2029 stratejik plan ça-

lışmaları sürüyor. Belediye içerisinde yapılan çalış-
maların yanı sıra ilçede bulunan muhtarlar, STK tem-
silcileri ve oda başkanlarıyla da bir araya gelerek 
stratejik plan çalışmalarını paylaşan Başkan Musta-
fa Geyikçi, Finike Belediyesi olarak birliktelik kültü-
rü ve ortak akıl ile çalışmalarını sürdürdüklerini ifa-
de etti.

 Belediye olarak yaptıkları stratejik plan hakkında 
katılımcılara bilgiler veren Başkan Geyikçi, Finike’nin 
geleceği için yapılacak her çalışmayı ortak akılla sür-

dürmeye özen gösterdiklerini iletti. Yapılmakta olan 
stratejik planın ilçenin yalnızca 5 yıllık geleceğini 
değil aynı zamanda daha uzun vadeli bir vizyonu 
oluşturacağını dile belirten Başkan Geyikçi, “Bugün 
muhtarlarımızdan, STK temsilcilerimizden, oda baş-
kanlarımızdan ilçemizin kendileri için öncelikleri ne-
ler, önümüzdeki 5 yıl için nasıl bir Finike hayali ku-
ruyorlar, önerileri neler dinledik. Akıllarına takılan 
soruları cevapladık. Finike’mizde yaşayan 50 bin va-
tandaşımızın her birinin mutlu olacağı, yüzünün gü-
leceği bir gelecek oluşturmak istiyoruz” dedi.  DHA



AntAlyAspor, yaz transfer dönemi-
nin dördüncü imzasını Brezilyalı Tha-
lisson Kelven da Silva’ya attırdı. Atilla 
Vehbi Konuk Tesisleri’nde düzenlenen 
imza törenine yönetim kurulu üyeleri 
Medeni Çelebi ve Yaşar Okudan katıldı. 
Yönetim Kurulu Üyesi Medeni Çelebi, 
Thalisson’un önümüzdeki 3 yıl boyun-
ca kırmızı-beyazlı formayı terleteceğini 
belirterek, “Kadromuzu güçlendirme-
ye, önemli takviyeler yapmaya devam 

edeceğiz. Erzurum kampında kadro-
muzu büyük ölçüde şekillendirmiş ola-
cağız. Thalisson’un camiamıza hayırlı 
olmasını temenni eder, kendisine ar-
mamız altında başarılar dilerim” dedi. 
Yaşar Okudan ise, “Bugün Thalisson ile 
bir eksik bölgemizi daha tamamlıyo-
ruz. Transfer belli bir süreç gerektirdi-
ğinden taraftarlarımız endişe etmesin, 
kulübümüz için en uygun futbolcuyu 
en uygun şartlarda transfer etmeye ça-

lışıyoruz. 3-4 oyuncu ile daha anlaşıp 
kadromuzu şekillendireceğiz. Bu imza-
nın Thalisson ve camiamıza hayırlı ol-
masını diliyorum” diye konuştu.

TÜRKİYE VE ANTALYA’DA               
OLMAK GÜZEL

Kendisini 3 yıl için renklerimize bağ-
layan imzayı atan 26 yaşındaki Brezil-
yalı stoper ise Antalyaspor’a transfer 
olduğu için yaşadığı mutluluğu dile ge-

tirdi. Thalisson Kelven da Silva, “Türki-
ye ve Antalya’da olmak güzel. Her za-
man Türkiye’de oynamak istemişimdir. 
Ve bugün ülkenin en özel kulüplerin-
den birine imza atıyorum. Bu renkleri 
korumak ve bu renkler adına mücade-
le etmek için her gün çok çalışacağım. 
Haydi Akrepler” ifadelerini kullan-
dı.   İHA
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Tadic, Milli
takımı bıraktı 

Fenerbahçeli futbolcu Dusan 
Tadic, Sırbistan Milli Takım kari-

yerine veda etme kararı aldığını sosyal 
medya hesabından yaptığı paylaşımla 
duyurdu. Son olarak Almanya’da 
düzenlenen 2024 Avrupa Futbol Şampi-
yonası’nda (EURO 2024) milli takımıyla 
mücadele eden Tadic, Sırbistan kariyeri-
ni sonlandırdığını söyledi.

Yusuf Talum
imzayı attı 

Manisa Futbol Kulübü, dış trans-
ferde İnegölspor’dan 22 yaşındaki 

sağ bek oyuncusu Yusuf Talum ile 2+1 
yıllık anlaşma sağladı. Manisa Futbol 
Kulübü ailesine katıldığı için mutlulu-
ğunu dile getiren yeni transfer Talum, 
“Manisa Futbol Kulübü’nde olduğum 
için mutluyum. Kariyerim ve hayalle-
rim için en doğru yerdeyim. Çok çalışıp 
takımıma katkı sağlamak istiyorum” 
dedi.

FIFA sıralamasında 
tarihi yükseliş 

A Milli Futbol Takımı, Uluslara-
rası Futbol Federasyonları Birliği 

(FIFA) tarafından açıklanan temmuz 
ayı dünya sıralamasında 16 basamak 
yükselerek 26. sıraya yerleşti. İtalyan 
teknik direktör Vincenzo Montella 
yönetimindeki en üst sıraya çıkan 
Türkiye, aynı zamanda da Haziran 2017 
tarihinden günümüze sıralamadaki en 
iyi derecesini yaptı.

Appindangoye
Sivas’a veda etti 

Sivasspor’dan ayrılan Aaron 
Appindangoye, sosyal medya 

hesabından camiaya veda mesajı 
paylaştı. Süper Lig 2024-2025 sezonu 
hazırlıklarına devam eden Sivasspor’da 
bir ayrılık daha yaşandı. Sözleşmesi 
sona eren ve Kocaelispor’a transfer 
olan 32 yaşındaki Gabonlu savunmacı 
Aaron Appindangoye, sosyal medya 
hesabından Sivasspor formalı fotoğrafı-
nı paylaşarak camiaya veda etti. 

Galatasaray
pas çalıştı 

Galatasaray, yeni sezon hazırlıkla-
rını Avusturya’nın Geinberg böl-

gesinde yaptığı antrenmanla sürdürdü. 
Dinamik ısınmayla başlayan idman, 
üç grup halinde 8’e 2 pas çalışmasıyla 
devam etti. Teknik direktör Okan Buruk 
yönetimindeki antrenman, taktik 
çalışmayla sona erdi. Galatasaray, 
bugün yapacağı idmanla hazırlıklarını 
sürdürecek.

Erhan Çelenk
Buca’dan ayrıldı 

Son dönemlerde Bucaspor 1928’in 
gol yükünü çeken Erhan Çelenk 

takımdan ayrıldı. TFF 2. Lig ekiplerin-
den Bucaspor 1928’de Erhan Çelenk 
şoku yaşanıyor. Sarı-lacivertli yönetim, 
yeni sezon için 35 yaşındaki sol kanat 
oyuncusu ile sözleşme uzatmak için 
masaya otursa da sonuç alamadı. Böy-
lece Erhan Çelenk’in sözleşmesi feshe-
dildi ve tecrübeli oyuncu da takımdan 
resmi olarak ayrıldı.

OLAĞAN GENEL KURUL 
TOPLANTISINA DAVET

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.       Basın No: ILN02064081

Antalya Alimpınarı Yaylası Güzelleştirme  Kültür ve Yardım-
laşma Derneğinin  Olağan Genel Kurul Toplantısı aşağıdaki gün-
demle Doyran Mahallesi Alimpınarı Yaylası Alimpınarı Yaylası 
Kültür Evi önünde 11.08.2024 Pazar günü  Saat:14:00’de yapı-
lacaktır. Yeterli olan çoğunluk sağlanamadığı takdirde çoğunluk 
aranmaksızın aynı yer ve  saatte olmak üzere 18.08.2024 tarihin-
de yapılacaktır.  

Katılımız için gereğini saygılarımızla arz ederiz. 

GÜNDEM
1- Açılış ve Yoklama 
2- Saygı Duruşu 
3- Divan Heyetinin Oluşturulması,
4- Yönetim Kurulu Faaliyet Raporunun okunması, 
5- Denetim Kurulu Faaliyet Raporunun okunması, 
6- Yönetim kurulu ve Denetim kurulunun ayrı ayrı ibra edilmesi,
7- Dernek üyeliğe giriş tutarının ve üye aidat tutarının yeniden 
belirlenmesi ,
8- Yönetim Kurulu asil ve yedek üyelerinin seçilmesi , 
9- Denetim Kurulu asil ve yedek üyelerin seçilmesi , 
10- Dilek ve Temenniler, 
11- Kapanış.

2024-2025 sezon hazırlıkları çer-
çevesinde 7 Temmuz günü Burdur’a 
gelerek ilk kamp dönemini gerçek-
leştiren Antalyaspor, burada Burdur-
luların yoğun ilgisiyle karşılaştı. 2019 
yılında Mehmet Akif Ersoy Üniversi-
tesi, Gençlik Spor İl Müdürlüğü, Ça-
lışma ve İş Kurumu ile Aile Çalışma 
ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü or-
taklığında kadınlara yönelik ‘El Diki-
mi Top Usta Yetiştiriciliği’ ve ‘El Diki-
mi Top Üretimi Projesi’ çerçevesinde 
açılan Top Dikim Atölyesi’nde kadın-
lar tarafından teknik direktör Alex de 
Souza’ya jest olarak kendi isminin ol-
duğu top hediye edildi. Hediyeyi alan 
Alex de Souza, kadınların çalışmala-
rını incelemek üzere Mehmet Akif Er-
soy Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hü-
seyin Dalgar ile birlikte Top Dikim 
Atölyesi’ne geldi. Burada top dikim 
işlemlerini tek tek inceleyip bilgi 
alan Alex, çalışanlar ve çocuklar-
la bol bol hatıra fotoğrafı çekti-
rip imza verdi.

FUTBOL TOPU HEDİYE 
EDİLDİ 

Burdur Top Dikim Ka-
dın Kooperatifi Başkanı Ay-
sel Özcan incelemeler sonrası 
yaptığı açıklamada, “Biz Alex 
beye kendi isminin olduğu bir 
futbol topu hediye ettik. Topu gö-
rünce merak etmiş, atölyeyi ziyaret 
etmek istemiş. Bugün bize zamanını 
ayırdı geldi. Futbol topunun kesimini, 
baskısını, dikimini, son bitiş aşama-
larını gösterdik. Merak ettiği soruları 
sordu, cevapladık. Atölyemizde aynı 

zamanda üretmiş olduğumuz boc-
ce toplarını tanıttık kendisine. Onla-
rı merak edip inceledi. Hatta kendisi-

ne bir set bocce topu hediye 
ettik. Bizim atölyemizde 17 
kadın çalışanımız var. 250-
300 kadında bocce topu ve 
futbol topu kapama işle-
minde evlerinden bize des-

tek sağlıyor. Futbol topunun 
yapımının bütün aşamaları-

nı biz burada gerçekleştiriyo-
ruz. Şimdi FIFA belgesi almak için 

başvuru yaptık. Allah izin verirse bu 
yıl FIFA belgemizi de alacağız. Şu an 
ünlü markaların ürettiği standartlar-
da top ürettiğimizi düşünüyoruz. Sa-
dece FIFA belgemiz yoktu onu alma-
ya çalışıyoruz, onu da alacağız” dedi.

Top üreticisi kadınlardan biri olan 
Dudu Yılmaz ise Alex de Souza’nın 
ziyaretinden çok memnun kaldığı-
nı belirterek, “Alex’in ziyareti ile en 
azından bizim top üretimimizin Türki-
ye’ye duyurulmasını sağladık. Alex’in 
imzasını aldık. İncelemeler esnasın-
da futbol topunun kaç kattan oluştu-
ğunu sordu, yapılışını son düğümüne 
kadar inceledi. Memnun kaldığını dü-
şünüyoruz. Biz hem burada çalışan-
lar olarak hem de evden bize destek 
veren arkadaşlar olarak bu inceleme-
lerin sadece ziyaret olarak kalmasını 
değil destek olunmasını da istiyoruz” 
ifadelerini kullandı.  İHA

Alex de SouzA 
top AtölyeSinde
2024-2025 sezonu hazırlık çalışmalarını Burdur’da gerçekleştiren Antalyaspor’da Teknik Direktör Alex de 

Souza, kendisine el dikimi top hediye eden kadınların top dikim atölyesine gelerek incelemelerde bulundu

thAliSSon AntAlyASpor’dA
Antalyaspor, 

Brezilyalı 
stoper 

Thalisson 
Kelven da 

Silva’yı 
kadrosuna kattı

Kepezli güreşçiler 
madalyaları topladı

KEPEz Belediye-
si Spor Kulübü gü-
reş takımı, U13 Antal-
ya Şampiyonasında 
6 altın, 6 gümüş ve 3 
bronz madalya kazan-
dı. Döşemealtı Spor 
Salonu’nda düzenle-
nen organizasyonda, 
Kepez’in küçük peh-
livanları alkışları top-
ladı. Yaklaşık 15 ku-
lübün sporcularının 
katıldığı şampiyona-
da Kepezli sporcular gelecek vaat etti.

HEDEF MİLLİ TAKIMLAR

Minik Kadınlar kategorisinde Azime 
Coşkun altın, Fatmagül Şirin ve Elif Öz-
kan gümüş madalya kazandı. Küçük mi-
nikler grekoromende Hüseyin Aydemir, 

Kuzey Asar, Talha Sabanlı altın madalya 
kazanırken, küçük minikler serbest kate-
goride ise Mehmet Efe Şen altın madalya 
aldı. Türkiye Şampiyonasına katılma hak-
kı alan güreşçiler, yıldızlar kategorisinden 
itibaren milli takımlarda mücadele edebi-
lecek. DHA
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Cumhurbaşkanı recep Tayyip 
Erdoğan tarafından 2024’ün ‘Emek-
liler Yılı’ ilan edilmesinin ardından 
emeklilerin emeklilik dönemlerinde 
daha sağlıklı, mutlu ve huzurlu bir 
dönem geçirmelerini sağlamak ama-
cıyla, Çalışma ve Sosyal Güvenlik ba-
kanlığı ile Gençlik ve Spor bakanlığı 
bünyesinde protokol düzenlendi ve 
emeklilerin 15 Temmuz ile 15 ağus-
tos tarihleri arasında ücretsiz misafir 
edilmeleri amaçlandı.

antalya’da akdeniz Üniversitesi 
yerleşkesindeki Elmalılı hamdi Ya-
zır Yurdu’nda konaklamak üzere her 
hafta yaklaşık 200-250 emekli antal-
ya Gençlik ve Spor İl müdürlüğü iş 
birliğiyle misafir edilmeye başlandı.

antalya Sosyal Güvenlik İl müdü-
rü ali Duru ve antalya Gençlik ve 
Spor İl müdürü Yavuz Gürhan, yurt-
ta kalan emekli misafirlerle kahval-
tı etkinliğinde bir araya geldi. Proje 
hakkında bilgi veren Duru, 2024’ün 

‘Emekliler yılı’ ilan edilmesi sebebiy-
le programı düzenlediklerini anlattı. 

Emeklilere bir nebze de olsa, 1 haf-
talık mutlu, huzurlu vakit geçirebil-
meleri için protokol imzaladıklarını 
aktaran Duru, “Protokol çerçevesin-
de ilk emekli grubumuzu ağırladık. 
bu kapsamda da bugün onlara an-

talya’mızın ikramı olarak bir kahvaltı 
sunduk. Emeklilerimize, bu kadar ül-
kemize hizmet etmiş insanlara teşek-
kür babında katkıda bulunmaya çalı-
şıyoruz. Emekliler bu durumdan çok 
memnun ama biraz daha talepleri 
var. bu talepleri de yukarıya iletece-
ğiz” dedi. DHA

BÜYÜkşEhİr belediyesi’nin, ilçe 
belediyeleri, STk’lar ve yerel 
hayvan koruma görevlileri ile 
‘Sokak hayvanları Sorunu ve 

Çözüm Önerilerini’ ele aldığı toplantı-
lar devam ediyor. İkincisi gerçekleştiri-
len toplantıda sokak hayvanlarına yö-
nelik hızlı ve etkili rehabilitasyonda iş 
birliğinin devam ettirilmesi ve yeni do-
ğal yaşam alanlarının oluşturulması 
konuları masaya yatırıldı. antalya bü-
yükşehir belediyesi Tarımsal hizmetler 
Dairesi başkanlığı öncülüğünde baş-
latılan “antalya İl Geneli Sokak hay-
vanları Sorunu ve Çözüm Önerileri” 
toplantılarının ikincisi antalya Su ve 
atıksu Genel müdürlüğü (aSaT) Top-
lantı Salonu’nda gerçekleştirildi. Top-
lantıya büyükşehir belediyesi Tarımsal 
hizmetler Dairesi başkanı Seda Özel, 
Sivil Toplum kuruluşları temsilcileri, 
ilçe belediyelerinin veteriner hekim-
leri ve yerel hayvan koruma görev-
lileri katıldı.

DOĞAL YAŞAM ALANLARI 
OLUŞTURULMALI

Toplantıda büyükşehir belediye-
si Veteriner İşleri şube müdürü aslı 
kılıç, sahipsiz sokak hayvanların ya-
şam ve rehabilitasyon koşullarının 
iyileştirilmesi, yeni oluşturulacak do-
ğal yaşam alanları ve toplum refahı-
nı artıracak çalışmalarla ilgili sunum 
yaptı. Sokak hayvanlarıyla ilgili yeni 
yasa tasarısına ilişkin değişikliklerin 
tartışıldığı toplantıda sahipsiz hay-
vanlara daha iyi bir gelecek ve ya-
şam koşulları sağlanması ortak hedef 
olarak belirlendi.

ORTAK AKILLA                            
HAREKET EDECEĞİZ

büyükşehir belediyesi Tarımsal hiz-
metler Dairesi başkanı Seda Özel, bü-
yükşehir belediyesi olarak bu konuya 
hassasiyetle yaklaştıklarını belirterek, 
“Sokaktaki hayvanlarımızın artan po-
pülasyonuyla ilgili olarak yaptığımız 
çalışmaları buradaki hayvan koruma 
görevlilerimiz ile de paylaşıyoruz. katı-
lımcılarımızın iş birliği ve onların bize 

olan desteği son derece değerli. bu 
anlamda ortak bir çalışma programı 
hazırlamayı düşünüyoruz. bu progra-
mı da hep birlikte ortak akılla bu top-
lantılarda belirleyeceğiz” dedi.

BU KONUYA HASSASİYETLE 
YAKLAŞIYORUZ

büyükşehir belediye başkanı mu-
hittin böcek’in sokak hayvanları konu-
suna ayrı bir önem verdiğini aktaran 
Seda Özel, şunları söyledi:

“İlçe belediyelerimizle aldığımız or-
tak kararların bilgisini bugün katılım-
cılarımızla paylaştık. bundan sonraki 

süreçte kedi ve köpek popülasyonla-
rının yoğun yaşam alanlarındaki du-
rumlarının değerlendirilmesi ve azal-
tılmasına, bunların doğru alanlarda 
doğru beslenmelerinin sağlanması-
na yönelik aktif çalışmalar gerçekleşti-
receğiz. Özellikle sokaklardaki kedi ve 
köpek popülasyonlarının son yıllarda 
aşırı derecede artmış olmasının halk 
sağlığı ve güvenliği açısından oluştur-
duğu tehlikeleri önlemek amacıyla et-
kin adımlar atıyoruz. muhittin başka-
nımızın hassasiyetle üzerinde durduğu 
halk sağlığını öncelik alarak kapsamlı 
bir planlama ile bu popülasyon denge-

sini sağlayacağız. hedeflediğimiz or-
tak çalışma planlamamızda hem tüm 
ilçe belediyeleri veteriner işleri mü-
dürlükleri hem de tüm hayvan koru-
ma görevlileri ve sivil toplum örgüt-
leriyle iş birliğimizi arttırarak devam 
ettireceğiz. hayvan ve halk sağlığı 
açısından başarılı bir çalışma olaca-
ğını umuyoruz.” Döşemealtı ilçesin-
de yerel hayvan koruma görevlisi 
olan mehmet Çiller de büyükşehir 
belediyesi’nin sokak hayvanlarına 
yönelik çalışmalarını takdir ettiğine 
değindi.

BÜYÜKŞEHİR BAŞARILI BİR   
SÜREÇ YÖNETİYOR

konyaaltı belediyesi’nde Veteriner 
hekim olarak görev yapan artun Efe 
kum ise, “bu türlü toplantıların sürekli 
ve düzenli olarak devam etmesi taraf-
tarıyım. Yerel hayvan koruma görevli-
leri ve belediyeler arasında iş birliğinin 
artarak devam etmesi gerekiyor. Tüm 
ilçelerden sorumlu olan büyükşehir 
belediyemizin iş yükü oldukça fazla 
ancak başarılı bir süreç yürüttüklerini 
düşünüyorum. bu çalışmalarından ve 
toplantılardan dolayı çok teşekkürleri-
mi sunuyorum” dedi.  HABER MERKEZİ

Büyükşehİr’den sahİpsİz sokak hayvanları toplantısı

Sokak hayvanları 
için toplandılar

‘Sokak Hayvanları Sorunu ve Çözüm Önerileri toplantısı yapıldı. Toplantıda sokak 
hayvanlarına yönelik hızlı ve etkili rehabilitasyonda iş birliğinin devam ettirilmesi 

ve yeni doğal yaşam alanlarının oluşturulması konuları masaya yatırıldı

GökBel’de
stant 

Başvuruları
Başladı

AlAnyA Belediyesi tarafın-
dan bu yıl 18.’si düzenlenecek 
geleneksel Gökbel Yaylası Yağlı 
Pehlivan Güreşleri için hazırlıklar 
tüm hızıyla devam ediyor. Stant 
açmak isteyenler için başvuruları 
başladı ve yerleşim krokisi, Beledi-
yenin internet sitesinde yayın-
landı. Giyim, yemek, şarküteri, 

züccaciye, ev testili, oyuncak, takı 
ve meyve sebze gibi pek çok stan-
dın bulunacağı Pazaryeri’nde yer 
almak isteyen satıcılar, Belediye 
Çevre Koruma ve Kontrol Müdür-
lüğü’ne şahsen ya da 444 82 07 
ve 0242 510 20 50 (2244-2268) 
telefon numaraları üzerinden 
müracaat edebilecekler. İHA

anTalYa’Da 2015 yılında kızılsa-
ray mahallesi’nde gençleri üniversite-
ye hazırlamak üzere açılan murGEm, 
öğrencilerin hayallerini gerçeğe dönüş-
türmeye devam ediyor. murGEm’de, 
2023-2024 eğitim öğretim yılında 589 
öğrenci üniversite sınavına hazırlandı. 
bu yıl 8-9 haziran’da 3 milyon 120 bi-
nin üzerinde öğrencinin girdiği Yükse-
köğretim kurumları Sınavında (YkS), 
murGEm’in 8 öğrencisi ilk 20 binlik di-
lime girme başarısı gösterdi. Geçen yıl 
ilk 20 bin sınırında farklı puan türlerin-
de 6 öğrencisi bulunan murGEm, bu yıl 
öğrenci sayısını 8’e çıkararak başarı ora-
nını artırdı.

2 ÖĞRENCİ İLK 5 BİNLİK DİLİMDE

Sözel puan türünde 2 öğrenci ilk 5 
binlik dilime girdi, 1273 sıralamayla 
murGEm’in en yüksek sıralamaya sa-
hip öğrencisi hazar Selimoğlu oldu. Se-
limoğlu’nu yine sözel puan türüne 
göre 4 bin 664 sıralamayla Selen Onur, 
7 bin 551 sıralamayla ise miraç Yıldı-
rım takip etti. Sayısal puan türünde 10 
bin 634’üncü sıraya yerleşen Onur Ege 
koç, murGEm’in en yüksek sıralama-
lı 4’üncü öğrencisi olurken, 5’inci sırada 
ise eşit ağırlık puan türüne göre 11 bine 
yerleşen Zeynep Erdem yer aldı. YkS so-
nuçlarına göre murGEm öğrencileri-
nin yüzde 83’ü 4 yıllık fakültelere tercih 
yapma hakkı kazandı. ayrıca öğrenci-
lerin yüzde 20’si, 50 bin barajında bulu-
nan tıp fakültelerini, yüzde 30’u ise80 
bin barajında bulunan diş hekimliği fa-
kültelerini tercih edebilecekler. mühen-
dislik fakültelerine yüzde 48, hukuk, 
psikoloji alanlarına yüzde 35 öğren-
ci tercih hakkı kazanırken, öğrencilerin 
yüzde 80’i ise fen edebiyat ve eğitim fa-
kültelerine tercih yapabilecek. ayrıca 25 
Temmuz ve 2 ağustos tarihleri arasında 
devam edecek tercih sürecinde mur-
GEm öğrencileri rehberlik hizmetinden 
de yararlanabilecek.  DHA

MurGeM’den 
büyük başarı

konyaaltı’da 
anma töreni
kOnYaalTı belediyesi ve Pir Sultan 

abdal Derneği Genel merkezi’nin ortak-
laşa düzenleyeceği “Yitirilenlerin ardın-
dan madımak anma Programı” 21 Tem-
muz Pazar günü nazım hikmet Fuar ve 
kongre merkezi’nde gerçekleştirilecek. 

Etkinlik kapsamında saat 12.30’da 
madımak’ta yitirdiğimiz canların fo-
toğraflarından oluşan fotoğraf sergisi 
gerçekleştirilecek. ardından madımak 
katliamı hafıza merkezi’nin hayata ge-
çirdiği madımak hafıza merkezi Sanal 
müze filmi “unutulmayan” gösterile-
cek. Sivas’taki madımak Oteli’nde ya-
kılarak katledilen 33 aydının anısına 
kurulan ‘madımak katliamı hafıza mer-
kezi Sanal müze’nin senaryo yazarlığı-
nı bülent Yıldız, görsel tasarım ve küra-
törlüğü Günseli baki üstlendi. müzedeki 
Türkçe metinler memet ali alabora, İn-
gilizce bölümler ise richard hamer ta-
rafından seslendirildi. her odada bir ez-
ginin duyulduğu sanal müzenin müzik 
koordinatörlüğünü ise kemal Dinç üst-
leniyor. Proje kapsamında Zuhal Olcay, 
Fazıl Say, Serenad bağcan, Zülfü liva-
neli, Erdal Erzincan, İlkay akkaya, Saki-
na Teyna, Suavi gibi pek çok sanatçı da 
eserlerini paylaştı. Etkinlik kapsamında 
son olarak madımak katliamı ve sonra-
sını anlatan Ümit kıvanç’ın yönetmenli-
ğini yaptığı “Çok kötü bir şey Oldu” adlı 
belgesel gösterimi yapılacak. 4 saati aş-
kın süren belgesel, Sivas katliamı’nı en 
kapsamlı şekilde anlatan belgesel olma 
özelliği taşıyor.  HABER MERKEZİ

EmEklinin tErcihi 
‘antalya’ oldu

Sosyal Güvenlik İl Müdürü Ali Duru, Gençlik ve Spor Bakanlığı ile iş birliği 
kapsamında ücretsiz konaklama imkanı sağlanan yurtlara ilk emekli misafirlerin 

geldiğini belirtti. Duru, “Türkiye genelinde müracaatın yüzde 25’i buraya oldu” dedi
Cemevinde

iftar programı
manaVGaT belediyesi’ne bağlı Gül-

tepe mahallesi’nde alevi Cem- kültür 
Evi’nde iftar programı düzenledi. Prog-
rama, manavgat belediye başkanı ni-
yazi nefi kara, manavgat alevi Der-
nekleri şube ve Cemevi başkanı Sinan 
aktaş, belediye başkan yardımcıları, 
meclis üyeleri, sivil toplum kuruluşu 
üyeleri, muhtarlar ve vatandaşlar ka-
tıldı. Gerçekleşen iftar programında il-
çedeki alevi vatandaşlar bir araya ge-
lerek muharrem ayını andı. manavgat 
belediye başkanı niyazi nefi kara, iftar 
sonrası yaptığı konuşmada, muharrem 
ayının önemine vurgu yaparak, fark-
lı inanç ve kültürlerin bir arada barış 
içinde yaşamasının önemini dile getir-
di. başkan kara, manavgat belediyesi 
olarak herkesin dini ve kültürel değer-
lerine saygı gösterdiklerini ve bu tür et-
kinliklerle birlikte yaşamı güçlendirme-
yi amaçladıklarını belirtti. DHA
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